
FAU-møte - skoleåret 2021/2022

Tid: Torsdag 9. juni 2021  kl. 18:00 - 20:00
Sted: Personalrommet

Til stede
1a: Sindre Bjørke
1b: Karl Trygve Fiskaaen
2a: Marie-Louise Dale Solberg
2b: Christian Nilsen
3b: Ingrid Birkeland (vara)
4a: Cecilia Zeng
4b: Siril Solberg Linde
5b: Silje Kvammen Forthun
6b: Ove Hanstvedt (økonomiansvarlig)
7a: John Ivar Haugland
7b: Brynhild Lyssand Eide

Rektor Reidun Fedje

Ikke til stede:
3a: Ingrid Merethe Hjelle (nestleder
5a: Marianne Myhren
6a: Tina Todnem
 
Referent: Siril Solberg Linde

Sak 26-21/22  Godkjenning av innkalling og dagsorden - godkjent uten anmerkninger fra
møtedeltakere.

Sak 27-21/22  Godkjenning av referat fra forrige møte, Sak 30-21/22 endret under sjakkurs etter
oppklaring mellom rektor og nestleder, det var SFO, ikke skolen, som ble oppfattet som lite
samarbeidsvillig i forbindelse med sjakkurs. Øvrig møtereferat godkjent uten anmerkninger fra
møtedeltakere.

Sak 28-21/22  Skolens ledelse informerer

● Samarbeidsutvalget – Skolen har mast på kommunen lenge, men nå ser det
endelig ut som det skjer noe. Byggeierrepresentant og arkitekt har vært på
befaring på skolen, rektor har formidlet alt hun ønsker å få gjort, samt punkter
fra FAU-møtet og elever; tak over amfiet og scenen, muren borte ved haugen
står til forfall, kunne vært aktivitetsområde, skolehage, vannlek, tilrettelegge for
ballspill på baksiden, steiner på grusstien på baksiden, utetoalettene – vil ha de
inn i skolebygget, forbedre utetoalettene nede på storskoleplassen,
aktiviteter/leker på fremsiden og noe nytt på baksiden. Vet foreløpig ikke om de
får gjennomslag for noe av dette. De har imidlertid fått nye fotballmål. Disse var
dyrere enn antatt, og skolen har fått de på prosjekt.

● Kvalitetsoppfølgingsmøtet – skolens egenevaluering.
▪ Foreldre og elever har tillit til skolen, men skolen må alltid jobbe

forebyggende mot mobbing. Kommunen har innført
Olwuesundersøkelsen, som skal gjennomføres hvert år i tre år. Kan
sette i gang tiltak i klasser ved mobbing på et trinn. Loggbok er allerede
tiltak i klassens time, kan spisse spørsmål dersom vi ser at det er

https://docs.google.com/document/u/0/d/16mkY5RloXFo_oN5v2hBOG-Mq_J90WZxf/edit


spørsmål det svares negativt på. Elevundersøkelsen er for 7. trinn, men
Skjold skole har den for 5-7. trinn. Olweus er fra 4. trinn. Skyfritt – alle
barn har rett til å gå på skolen, men de voksne har ansvar for
harmonisering i barnemiljøene.

▪ Elevmedvirkning er fokusområdet for skolen, eleven skal bli hørt i saker
som angår de. Klassens time for de litt større, samling i ring for de
yngste. Arbeidsro – hva er arbeidsro for elevene? Samarbeid skaper
ofte arbeidslyd. Elevene tok også opp forbedringer på uteområdet –
skolen jobber videre med dette.

▪ Læringsarbeid – noe skal være felles for hele skolen, som f.eks.
Nysgjerrigper og Respekt. Alle barn er alles barn, men samtidig skal
den enkelte lærer få gjøre ting på sin måte. Leseferdigheter er viktig,
mange tospråklige barn der både morsmål og norsk er viktig. Lekser
eller ikke lekser – tema i media. Hvorfor lekser, hvilke lekser. Viktig å ha
med digital støy når lekser er på nett/pc.

● Avstengt uteområde – skal undersøke vanntilsiget, kan lekeapparatene flyttes?
Det er funnet små asbestbiter i jorden på baksiden, kan være fra ytterkledning,
ingen fare for eksponering, arbeidstilsynet har sjekket om det er ok å begynne å
grave, men det er stengt av for mye av uteområdet. Rektor er i dialog med
kommunen om dette. Har ikke fått tidsperspektiv på hvor lenge det blir stengt.

Sak 29-21/22 Statusoppdatering fra rektors aksjoner
● Refleksjoner rundt LIM – ikke fått oppdatering
● Plakat - familieverntjenesten og helsesykepleier – godkjent av rektor, koster

149 kr pr stk, skal henge opp 4 på skolen, plakat til foreldre blir sendt på mail.
● Informasjonsbrev til foreldre angående rollen til FAU + info om at referatene

ligger på skolens hjemmeside – Marie ber om at dette blir sendt ut.

Sak 30-21/22 Statusoppdatering fra kurs/SFO-gruppen
● Idrettsskole - basket, Sindre sjekker dette nærmere – har snakket med Gimle,

skal vente til etter sommeren, de ser hva de har mulighet til. Det er et gratis
tilbud med trenere på kveldstid. Klubben kunne foreløpig ikke si noe om neste
skoleår.

Sak 31-21/22 Statusoppdatering fra trafikk/HMS-gruppen
● Tilbakemelding fra trafikkmelding til kommunen? Ingen tilbakemelding,

Christian kan overlevere til neste års FAU som må purre på svar.

Sak 32-21/22 Statusoppdatering fra natteravnene –Marianne nominert inn som natteravnkontakt til
neste år. Oppfordrer neste års FAU-leder til å stille på oppstartsmøte for natteravnene i august.
Natteravnene i Rådal fungerer bra, mange stiller, de gjør en god jobb og er godt organisert.
Natteravnene bør orientere på foreldremøter i 7. klasse i starten av skoleåret.

Sak 33-21/22 Hva ønsker vi å gjøre dette skoleåret? Aksjoner fra forrige møte – ble ikke diskutert i
møtet.

Sak 34-21/22 Innkomne saker – ingen

Sak 35-21/22  Økonomi-orientering
● Status på tilgang til konto og fakturaer – fortsatt ikke tilgang, men nærmer seg?

Vanskelig med Fana Sparebank, bytte bank neste år? Har to kontoer med 55 +
7000 kr. Ikke fått faktura på bestilte bøker enda. Venter til alle bøkene er
kommet.

● Budsjett? Ble ikke diskutert i møtet.



● 17. mai – savnet muligheten til å betale med kontanter/barn kan ikke vippse til
organisasjoner. 1. klasse sin fane er knekt – må ordnes før neste 17. mai! 1.
klasse kan ordne dette. De som var i 17. maikomiteen lager et erfaringsnotat.

Sak 36-21/22  Siste møte for dette skoleåret

Dato Klokkeslett

9. jun.
2022

18.00-20.0
0

 
Sak 37-21/22  Eventuelt

● Plastkasser til FAUs ting på skolen – videreføre til neste års FAU?
● Sokkedans – overfører til høsten
● Erfaringsnotat – Marie holder på med dette. Sender ut til alle.
● Støtte fra kommunen – Marie har søkt, rektor ga beskjed når det var åpnet. Har

søkt om 50 000 kroner, forrige gang fikk vi 35 000 kroner. Har ikke fått svar
enda. Fikk ikke noe i fjor, fordi ingenting var gjennomført. Får vi støtte må vi
vise til hva vi har brukt de på.

● Utbygging på Skjold – ønsker at FAU på Smørås og Skjold er med i videre
dialog. Trygg skolevei og friområder. Tåler området mer trafikk? Facebookside
Bevar Skjold.

● SU-møtet – to i år, skal være 3-4, ikke flere pga covid,
Årshjul, slik at FAU kan planlegge aktiviteter - skolen har jobbet med dette og
det er klart til høsten.
Elevene har tatt opp; leker til sandkasse, hoppetau – kjøpt av skolen, ønsket
mer rullering på uteområdene, særlig aktuelt når det er stengt bak, fire
fotballmål er på plass, elevene ønsker klatreløype og å gjeninnføre
aktivtetsleder; de eldre elevene skal aktivisere yngre elever i forskjellige leker.
Fra skolen: jobber med skoleregler og mobbing, 9 ukers ferie i Oslo, Bergen har
ikke fulgt etter. Godkjenning av SFO-tider – tilbudet hverdager er bedre/lengre
på Skjold enn på andre skoler, men er stengt i julen. Er mulig å få SFO-plass på
annen skole dersom en trenger plass i julen. Stor etterspørsel etter å bytte til
Skjold skole. Har 48 elever som skal begynne i 1. klasse = 2 ledige.
Blir fellesstart for småtrinnet fra høsten av, 8.30, på tross av at skolen ønsket
deling. Pluss: barna kan leke mer sammen på tvers. 1. og 2. klasse skal ha
friminutt 5 min før de andr elevene. Storskolen fortsetter som før.

 
Har du forslag til saker? Send på mail til Marie-Louise Dale Solberg på marie.solberg@gmail.com

mailto:marie.solberg@gmail.com

